



Information Sheet

Reference: _____

手提電腦 / Notebook

牌子 / Brand	華為 HUAWEI
型號 / Model	HUAWEI MateBook X Pro 2024
原產地 / Place of manufacture	中國 China
主要功能 / Key features	<ul style="list-style-type: none">980g 超輕薄設計¹柔性 OLED 原色屏幕²Intel® Core™ Ultra 9 高性能處理器超級終端功能, 能簡易連接多個裝置, 方便快捷³ <p>¹資料來源於華為實驗室。實際重量依配置、製造工藝、測量方法的不同可能有所差異。</p> <p>²資料來源於華為實驗室。本產品屏幕支援 Adobe RGB、P3 色域, 平均 $\Delta E < 1$, 出廠校色精準還原實物顏色。屏幕採用圓角設計, 按照標準矩形測量時, 屏幕的對角線長度是 14.2 英寸 (實際可視區域略小)。</p> <p>³僅部分華為手機、平板、顯示器、智慧屏、耳機等終端設備, 與部分電腦管家 13.0.2.300 及以上版本的華為筆記本互聯支援該功能。</p> <ul style="list-style-type: none">980g Ultralight, skin-soothing metallic body¹Flexible OLED Real Colour Display²High Performance Intel® Core™ Ultra 9 ProcessorHUAWEI Super Device, Super Collaboration³ <p>¹Date come from HUAWEI labs. Actual weight of the product may vary depending on the configuration, manufacturing process, and measurement method.</p> <p>²Date come from HUAWEI labs. The product screen supports the Adobe RGB and P3 colour gamut, with an average $\Delta E < 1$, and the factory colour calibration accurately restores the actual colour source.</p> <p>³Only certain Huawei mobile phones, tablets, monitors, earphones, and certain Huawei laptops running PC Manager 13.0.2.300 or later support this feature.</p>
作業系統 / Operating system	Windows 11 64-bit (家用版) / Windows 11 64-bit Home
系統記憶體 / Internal memory	32GB + 2TB NVMe PCIe SSD
螢幕 / Display	14.2 吋 OLED 屏幕 (3,120 x 2,080) 264ppi (/14.2 inches OLED screen (3,120 x 2,080) 264ppi
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)	1080p HD 前置鏡頭 / 1080p HD front camera
配套 / Packaging List	1 x HUAWEI MateBook X Pro 2024 1 x 華為 USB-C 電源適配器帶有 Type-C 充電線 90W / HUAWEI USB-C Power Adapter 90W with USB-C Charger Cable 1 x QSG 用戶指南 / QSG User Manual 1 x 保修卡 / Warranty Card 1 x 華為 USB-C OTG 轉接線/HUAWEI USB-C OTG Cable 1 x Type-C 數字耳機/Type-C digital headset
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)
保修人身份 / Identity of repair service provider	華為/Huawei
保修地址 / Repair service address	華為客戶服務中心 (旺角店) 香港九龍旺角彌敦道 700 號 18 樓 01,02,10 室 Huawei Customer Service Centre (Mongkok) Flat 01, 02, 10, 18/F, 700 Nathan Road, MongKok, Kowloon, Hong Kong.



換貨政策 / Exchange policy		你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
保修期 Warranty period	主機 / Main Unit	24 個月 / 24 months
	配件 / Accessory	充電器 :24 個月 / Adaptor: 24 months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>